
PREZYDENT 
Miasta Pabianic

Pabianice, 1. 06. 2022r
SPM-I.0003.16.2022 

Pan Krzysztof Rąkowski 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
w  Pabianicach

W odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Rady Miejskiej  w  Pabianicach  Pana  Antoniego

Hodaka  z  dnia  22.05.2022r  w sprawie  budowy chodnika  na  ul.  15  Pułku  Piechoty  "Wilków",

uprzejmie informuję, że możliwości budżetu miasta w roku 2022 są ograniczone ze względu na

rozpoczęte i trwające już inwestycje, a także dodatkowe koszty, którymi obciążane są samorządy

oraz inflację. Dlatego też w poszukiwaniu źródeł finansowania posiłkujemy się ich pozyskiwaniem

z środków zewnętrznych. W dniu 28.02.2022r został złożony wniosek o dofinansowanie JST w

ramach rządowego Programu Inwestycji Strategicznych - Polski Ład, II edycja na kwotę 5 589 770,

00 zł.  Po przyznaniu środków zostanie  opracowany stosowny plan remontów na terenie miasta

Pabianic w ramach przyznanych środków. Budowa chodnika w ul. 15 Pułku Piechoty "Wilków jak

również  wiele  innych  inwestycji  związanych  z  chodnikami  i  drogami  było  już  wcześniej

wytypowanych do realizacji. 
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